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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr.15.959/19.12.2024 

 

Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 18.12.2024 

 

 Ședința ordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții-Măgherăuș prin Dispoziția nr. 388 din 12 

decembrie 2024 publicată pe site-ul instituției. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Bocuț Ancuța-Ioana.  

La ședință participă: Primarul Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl. Bîndilă Călin-Ioan 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali. 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

Președintele de ședință supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Se trece la ordinea de zi. 

 

1. Proiect privind aprobarea majorării valorii estimate a compensației de serviciu de transport 

public până la un plafon ce nu depășește cu mai mult de 20% valoarea compensației 

estimată și avizată inițial de Consiliul Concurenței. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz nefavorabil, comisia 2 –aviz nefavorabil, comisia 3-

aviz favorabil 

Primar: Daca imi permiteți, am inteles că au fost discuții la primele 2 proiecte de hotărâri, asa ca   as dori 

sa va dau niste explicatii: asa cum ati observat din documentația pe care a-ti primit-o atunci cand v-am 

convocat, este vorba despre faptul ca de 3 ani de zile nu s-au majorat prețul la abonamente, perioada în 

care prețul la carburant, la piesele de schimb, salariile pe care le primesc cei care sunt angajati la SC Urbis 

SA s-au majorat, motiv pt. care aceste compensatii trebuiau suportate de fiecare primarie care se afla in 

Zona Metropolitană. Fiecare primarie isi plateste compensatia raportat la nr. de kilometri pe care îi parcurg 

într-o luna pe raza orașului  si rezulta o diferenta între veniturile care le produce societatea pe traseele 

respective si cheltuielile pe care le suporta, motiv pt. care au solicitat aceasta compensatie  de pana la 20%. 

Toata lumea stie ca acesta nu este un serviciu care sa produca venituri, mai ales daca privim situatia 

transportului la Tautii Magheraus: Mi-ar placea sa fie curse mai dese, un altfel de program, dar să avem 

calatori. Daca ne uitam la cursele de pe ruta noastra, inafară de orele de vârf, cand sunt elevii, autobuzele 

sunt cam goale. Am achizitionat autobuze noi, am modificat programul de transport, dar rezultatul este 

acelasi. Nu putem să lăsăm orașul Tăuții Măgherăuș fără transport public de călători. Autobuzele da, sunt 

ale noastre, noi am achizitionat autobuzele prin accesarea de  fonduri europene, datorită faptului că am 

făcut parte din Zona Metropolitană. Doar asa proiectul nostru a obtinut finanțare iar operatorul  regional 

si-a asumat asigurarea transportului, fiind monitorizati timp de 5 ani. Ne-am asumat aceste conditii, deci 

suntem obligați să le respectam. Aceasta este motivația adoptării acestor două hotărâri solicitate de cei de 
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la Urbis. Mentionez faptul ca dupa expirarea acestei perioade, ne putem gandi la varianta de a iesi din Zona 

Metropolitană, doar ca atunci, va trebui sa ne gandim la un regim de transport propriu care înseamnă: șoferi, 

mecanici si tot ceea ce este necesar pentru a asigura un transport public de călători. Dacă aveți întrebări vă 

stau la dispoziție.  

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat: 13 voturi pentru și 2 abțineri -dl. Giesswein Cristin si Dl. Neța Bogdan Lucian . 

 

2.Proiect privind aprobarea Studiului de oportunitate privind delegarea gestiunii serviciului 

de transport public local în Zona Metropolitană Baia Mare, pentru perioada 2026 – 2030, 

aprobarea modalității de gestiune a serviciului și mandatarea ADI <Zona Metropolitană 

Baia Mare> să publice Anunțul de intenție în Jurnalul Oficial al Uniunii Europene (JOUE). 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz nefavorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Primar: Explicatiile pentru acest proiecte de hotărâre le-am dat la proiectul anterior. Daca sunt întrebări.  

Costin Ștefan Andrei:Doresc niste lamuri. Tot spunem mereu ADI, ADI, ADI…Cunoștem că SC URBIS 

este o societate pe acțiuni în care noi avem 2%. Acest ADI este cu personalitate juridica la fel ca si Urbis, 

se suprapune ca si obiect de activitate, din punctul meu de vedere sunt niste resurse financiare cheltuite 

ineficient. Acum poate ma înșel, dar doresc să mă lămuriți vis a vis de acest subiect, consider că se cheltuie 

niste bani ineficient. Nu înțeleg de ce acele UAT-uri din Zona Metropolitană nu se constituie ele intr-un 

fel in care să gestioneze mai eficient resursele financiare.  

Primar: Nu trebuie să confundăm ADI Zona Metropolitană care se referă la  transport de calatori la UAT-

urile din zona municipiului Baia Mare  si ADI apa -canal care are alt rol. În ADI apa-canal este gestionat 

de operatorul regional SC VITAL , veti vedea si mai tarziu in proiectul de hotarare initiat este vorba despre 

gestionarea retelelor publice de apă si canalizare. Aici este vorba despre transportul public de călători. 

Deci, până la urmă, în acest ADI sunt niște discrepanțe, disfuncționalități, chiar am discutat cu președintele 

ADI Zona Metroplitana -Dl. Dancus Ioan, primarul municipiului Baia Mare  ca să avem o discuție aplicată 

la începutul anului viitor pentru tot ce înseamnă transportul public de călători. Avantajul nostru a fost ca 

am avut posibilitate si noi, si Baia Sprie ca prin acest ADI sa depunem proiect  si sa achizitionam 4 autobuze 

noi, si 8 Baia Sprie pentru a asigura un transport public de calitate. Deci, de aceea ne constituim în ADI 

pentru a putea obține finanțări de asemenea anvergură . Si  mai dau un exemplu: dacă noi nu faceam parte 

din ADI apa -canal Maramures nu puteam obține finanțare pentru realizarea si  extinderea retelei de apă-

canal  în UAT Tautii Magheraus.  

Costin Ștefan Andrei: Reformulez intrebarea: Stiu ca sunt programe de finantare care necesita minim 150 

mii locuitori si pe care Baia Mare singura nu ii are. Din Punctul meu de vedere, indifernt ca vorbim de ADI 

apa canal, ADI Deseuri, vorbim de asociatii care au un mamagement separat in spate. Sugestia mea este sa 

vorbiti cu primarii din celelalte UAT-uri, fiindca mi se pare o structura foarte stufoasa. 

Primar: Si ce să propunem? 

Costin Ștefan Andrei: să se uneasca toate într-o singura societate ,care sa gestioneze toate aceste structuri. 

Primar:Nu se pot uni toate, dat fiind specificul fiecareia: deseurile sunt deseuri, apa-canal este apa-

canal….si obiectul de activitate este specific fiecaruia.  

Costin Ștefan Andrei: era o sugestie 

Primar: Da, aveti dreptate,  este opinia DVS, dar acest lucru nu e posibil după cum am argumentat înainte. 

Secretar General: Ca și o completare: dacă din anumite motive ADI-ul respectiv are un Consiliu de 

Administrație, dacă acesta se dizolvă blochează si deseurile, si transportul si apa -canalizare, risc care este 

mai scazut avand fiecare felia lui.   

Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

       Votat unanimitate. 
 

3. Proiect Privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Chiorean Codruț 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 – aviz favorabil, comisia 3- aviz 

favorabil 
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Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

       Votat unanimitate. 
 

4. Proiect privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2025. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Primar: Asa dupa cum ati vazut în materialele pe care vi le-am pus la dispozitie, majoritatea taxelor si 

impozitelor raman neschimbate, acestea vor fi indexate doar cu rata inflației. Au fost  mici modificari 

doar la unele taxe, cum ar fi taxa de filmare la muzeu, unde mai nou se filmeaza videoclipuri la muzeele 

noastre de la Tăuți și Băița, oferind un cadru specifc, traditional pentru cei care doresc acest lucru. În 

rest, taxa de salubrizare a rămas neschimbată, impozitul auto la fel. Toata lumea intreaba despre 

impozitul la masinile electrice, acesta este redus cu 50%.  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

5. Proiect privind aprobarea proiectului organizarii Reţelei Scolare a unitatilor de învaţamânt               

preuniversitar din orasul Tautii Magherauş pentru anul scolar 2025-2026. 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 – aviz favorabil, comisia 3- aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

       Votat unanimitate. 
 

6.Proiect privind rectificarea bugetului local al oraşului Tăuţii-Măgherăuş pe anul 2024. 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3 

-aviz favorabil 

Giesswein Cristin: As dori explicatii pentru urmatoarele capitole bugetare: sporuri 10 mii lei, cheltuieli 

protocol 10 mii lei, reparatii curente 5 mii lei, alte bunuri si servicii, reparatii si intretinerea acestora.  

Primar: Sporuri se refera la viza CFP pentru colegii care pun viza din cadrul Serviciului financiar-

contabil si care este 1 mii lei, nu 10 mii lei. La  suma 10 mii lei  pt. protocol este o eroare materiala din 

program , acesta se refera la suma locata pt. iluminatul public, nu protocol. Reparatii curente 5 mii lei, 

obervati ca s-a modificat.  

Giesswein Cristin: Când am discutat pe comisii, sumele erau acestea.  

Pop Calin : Am ridicat problema si ulterior s-a remediat 

Primar: Eroarea materiala a fost remediata, codul din articolul bugetar era corect, doar explicatia a fost 

gresita. Am remediat în timp util, asa ca HCL-ul va fi corect. La reparatii curente este vorba despre 

întretinerea parcului auto, inclusiv microbuzele pt.transport elevi, aici este vorba de 5 mii lei, la capitolul 

dobânzi sunt dobânzile aferente creditelor contractate de noi, respectiv 17 mii lei  la BCR. Noi am 

prevazut sume la inceputul anului, dar nu insemna ca le vom si cheltui. Este vorba de echilibrarea 

bugetului între venituri si cheltuieli.   

Giesswein Cristin: as fi dorit mai mult pe investitii 

Primar: a fost prevazut pe fiecare capitol in parte, trebuie sa avem o proportie  între lucrari, servicii, etc. 

este final de an si trebuie sa echilibram bugetul, despre asta este vorba. Deci sumele nu sunt primite ca 

să putem cheltui maine 5 mii lei la întretinere si functionaare de exemplu.  

Giesswein Cristin: si sumele necesare se muta la capitolul respectiv 

Primar:Da, este vorba despre sume necesare funcționarii: Iluminat public, colectarea deseurilor. Sunt 

lucruri distincte: una e schimbarea lampilor de iluminat si alta e plata facturilor la iluminatul public.  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

7. Proiect cu privire la aprobarea alocarii din bugetul local pe anul 2024 a sumei de 5.000 lei 

necesare pentru participarea unor sportivi la campionate și competiții naționale și 

internaționale. 
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 Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3- aviz 

favorabil 

Giesswein Cristin: câte persoane au beneficiat de sprijin financiar? 

Primar: Nu am facut un bilant, aproximativ 5-7 sportivi. Au primit ajutor acei sportivi de pe raza 

orasului Tăuții Măgherăuș care au obinut performanțein sportul pe care il practica   

Pop Călin : performante notabile, atat la nivel national cât și internațional.  

Giesswein Cristin: exista un regulament in care sunt stabilite criteriile de performanta?  

Pop Călin: Putem stabili de exemplu pt. sportiv medaliat cu aur la campionat national, o suma, cu argint, 

alta suma , samd. 

Primar: Este o sugestie buna, vom tie cont de ea. 

Giesswein Cristin: daca vine un sportiv care are rezultate si cere, sa inteleg ca i se da? 

Primar: d-le consilier, performanta  nu este raportata  la nivelul de sustinere al familiei, nu putem 

conditiona in acest fel, performanta este performanta, indiferent de veniturile parintilor.  

 Giesswein Cristin:sunt sportivi care nu au nevoie de sustinere financiara din partea noastra. Cum 

distingem? 

Pop Călin: dati un exemplu... 

Primar: Putem gandi un regulament de acordare,dar, cel mai mportant lucru este ca acesti sportivi 

reprezinta  cu cinste orașul Tăuții Măgheraus. Ne bucuram ca avem astfel de tineri si sustinem 

performanta la toate nivelurile.  

Se mai discuta pe acest subiect, în acelasi mod, se repeta ceea ce a fost consemnat deja.  

Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 8. Proiect privind aprobarea alocării drepturilor băneşti aferente personalului didactic din 

cadrul Liceului Tehnologic „Traian Vuia” din Orașul Tautii-Magheraus, care au solicitat 

decontarea cheltuielilor de deplasare pentru luna octombrie  2024. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

9. Proiect privind încetarea contractului de închiriere nr. 8077 din 25.06.2021 la cererea 

locatarului Bulbuc Antal Laszlo și aprobarea încheierii unui contract de inchiriere pentru spațiul 

cu destinatie de locuinţa socială situat în loc.Nistru, str.105 nr.4/3. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

10. Proiect cu privire la  acceptarea sponsorizarilor oferite de persoane juridice  pentru 

achiziționarea pachetelor cadou ce se vor acorda cu ocazia sarbatorilor de iarna 2024. 

 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

 

11. Proiect privind rectificarea bugetului și al programului de investiții al SC PRIMA TĂUȚI 

SRL pe anul 2024 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

 

Cristin Giesswein:As dori niste clarificari.In primul rând câți angajați are Prima SRL?  
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Primar: Prima SRL are aproximativ 30 angajati, Nu stiu sigur, dar va putem spune exact.  

Costin Ștefan Andrei: Am dori ca managerul SC PRIMA  sa vina in comisii sa ne dea niste lamuriri,  

parte  din noi fiind consilieri la un nou mandat, dorim acest lucru.   

Primar. Cu siguranța, ori de căte ori va fi nevoie, mai ales ca la SC PRIMA actionar majoritar este 

Consiliul Local, este justificata aceasta solicitare.  

Cristin Giesswein : în anexa 1 este prevazut nr. de personal: 32, angajati 28, 34 se doreste a fi la final de 

2024, înseamnă că mai pot angaja personal. 

Primar: nu e obligatoriu, si in organigrama primariei sunt prevazute 60 posturi , 40 ocupate in acest 

moment, asta nu însemna că până la sfârșitul anului vom angaja incă 20 persoane.  

Secretar general: Aceasta rectificare este necesara deoarece la inceputul anului au fost puse sumele intr-

un fel iar acum e necesar modificarea lor între capitole bugetare. La fel si cu personalul angajat, în funcție 

de lucrările contractate se analizează necesitatea suplimentarii cu personal. 

Primar. Nu se fac angajari doar de dragul de a se angaja oameni, e foarte clar asta.  

Cristin Giesswein: în ce mod se justifică cresterea salariala la personalul din cadru SC PRIMA SRL 

undeva la 500 lei/lunar 

Primar: nu stiu sa se faca majorari lunare la salariatii Prima SRL. Este vorba de majorari salariale atunci 

cand se modifică salariul minim brut pe tara garantat.  

Cristin Giesswein:pe langa aceste majorari avem si bonusuri în valoare de 9600 lei. Pe langa toate 

acestea, în sedinta anterioară când am aprobat sumele pt. pachete cadou. Ati specificat ca vor primi si 

angajatii Prima. Deci pe langa majorarea salariala, bonus mai primesc si punga cu ciocolata. 

Primar: Da, au primit si ei, pt. ca si ei au acasa copii. 

Cristin Giesswein: Eu zic sa le dam lunar 

Primar: Nicidecum, le dam fiindca si pt. ei vin sarbatorile 

Costin Stefan Andrei: Eu zic ca nu trebuie sa privim in acest fel lucrurile, ci sa simta si ei spiritul 

sarbatorilor 

Cristin Giesswein: aici vorbim despre bugetul cetatenilor, de a-i reprezenta cu buna credinta. 

Secretar general: Doresc sa fac o precizare: in anexa 1 unde este prezentat bugetul SC Prima SRL unde 

sunt previzionate niste sume la început de an. Pe parcursul anului, Guvernul aproba modificarea 

salariului minim brut pe tara garantat, ceea ce obliga angajatorul sa acorde acest salar. DVs. Veti face 

analiza cand ei vor prezenta bilanțul pe 2024, anul viitor cand la sfarsit de martie se va prezenta in sedinta 

si veti pune intrebari concret: ce sume a previzionat, ce s-a cheltuit si veti putea face propuneri.    

Cristin Giesswein: am in fata sumele aprobate pt. anul 2024 sumele initiale, rectificarea bugetului pe 

2024, avem realizatul pe trimestrul III si avem sumele estimate  pe trimestrul IV, deci este clar, nu mai 

putem vorbi de o previziune. 

Secretar general: Dvs. nu aveti rezultatele exercitiului financiar pe anul 2024. Cand se va încheia 

exercitiul financiar acesta va fi prezentat tuturor consilierilor atat in comisii cat si in plen si veti putea 

pune intrebari.  

Președinte de ședință:Da, în acest fel s-a procedat în fiecare an.  

Costin Stefan Andrei: Nu mergem pe rea credinta.  

Cristin Giesswein: trebuie sa gandim anticipativ si proactiv si nu ulterior. Noi azi aprobăm în baza unor 

cifre concrete. 

 Secretar general: aprobați în baza unui buget previzionat a unui an care încă nu s-a incheiat. 

Cristin Giesswein: aceste sume sunt acolo. 

Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat cu 13 voturi pentru si 2 abțineri - dl. Giesswein Cristin si Dl. Neța Bogdan Lucian . 

 

12. Proiect Privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor 

edificate – Mirișan Laura-Amalia. 

 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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13. Proiect privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 

”Extinderea rețelei de canalizare menajeră în localitatea Bozânta Mare, orașul Tăuții 

Măgherăuș 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 – aviz favorabil, comisia  3- aviz 

favorabil 

Primar: De ce am venit cu aceasta modificare? Noi am initiat acest proiect în anul 2021. De atunci pretul 

la materiale a crescut si dorim ca la începutul anului viitor sa demaram procedura de licitație publica pt. 

acest obiectiv de investitii, dat fiind faptul ca jumatate din locuitorii din Bozanta Mare nu beneficiaza de 

retea de canalizare, acestia deverseaza in rigole apele menajere, motiv pt. care se justifica reactualizarea 

indicatorilor tehnico-economici stabiliti în urmă cu 3 ani.  

Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

14. Proiect  Privind actualizarea valorii cofinanțării pentru participarea Orasului Tautii 

Magheraus la  „Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din 

Judeţul Maramures". 

 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

15. Proiect  privind aprobarea de către Consiliul local al Orașului Tăuții-Măgherăuș a dării în 

plată, intervenită între Orașul Tăuții-Măgherăuș și S.C. POMFRUCT S.A., ca și modalitate de 

stingere a obligațiilor pe care această societate le înregistrează față de bugetul local al Orașului 

Tăuții-Măgherăuș. 

 
Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-  aviz 

favorabil 

      Primar: Doresc să fac o precizare, chiar dacă nu sunt întrebări. Acest demers este rezultatul unei munci 

asidue, care persista de mult timp. Am avut probleme cu această societate din zona Dura. Mare parte din drum, 

fiindca stim cu totii cum s-a dezvoltat acea zona, a fost proprietatea acestei societati care, datorită insolventei si 

neglijentei unora, au ajuns să acumuleze datorii la bugetul local. Astfel, am reusit să preluăm aceste drumuri în 

domeniul public al orașului . Este un lucru extrem de important care azi se întâmplă la Tăuții Măgherauș cu 

preluarea acestor strazi, dar prin acest HCL reglementăm o bună parte din zona Magheraus, respectiv Dura. Va 

multumesc.  
Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

Primar: Dacă îmi permiteți, fiindca Diverse nu avem la aceasta ședinta, doresc sa transmit si pe aceasta cale, 

sedinta fiind transmisa în direct, tuturor,  sarbatori fericite, liniste si pace, pentru ca în aceste zile pe care le 

traim este nevoie de pace mai mult decat orice. Sa aveti un an bun, să ne vedem sănătosi și să vă bucurați de 

aceste zile de sarbătoare alături de cei dragi.   

 

Președintele declară ședința închisă.  

 

Preşedinte de şedinţă,                                                         Secretar general, 

Bocuț Ancuța-Ioana        Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

Întocmit, 

David Carmela Elena 


